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Tomorrow's Lawyers predicts fundamental and irreversible changes in the world of
law. For Richard Susskind, best-selling author of The End of Lawyers?, the future of
legal service will be neither Grisham nor Rumpole. Instead, it will be a world of virtual
courts, Internet-based global legal businesses, online document production,
commoditized service, legal process outsourcing, and web-based simulated practice.
Legal markets will be liberalized, with new jobs for lawyers and new employers too.
This book is a definitive guide to this future - for young and aspiring lawyers, and for all
who want to modernize our legal and justice systems. It introduces the new legal
landscape and offers practical guidance for those who intend to build careers and
businesses in law. Tomorrow's Lawyers is divided into three parts. The first is an
updated restatement of Richard Susskind's views on the future of legal services, as laid
out in his previous bestselling works, The Future of Law, Transforming the Law, and
The End of Lawyers?. He identifies the key drivers of change, such as the economic
downturn, and considers how these will impact on the legal marketplace. In the
second part, Susskind sketches out the new legal landscape as he predicts it, including
the changing role of law firms, and in-house lawyers, and the coming of virtual
hearings and online dispute resolution. The third part focuses on the prospects for
aspiring lawyers, predicting what new jobs and new employers there will be, and
equipping prospective lawyers with penetrating questions to put to their current and
future employers. This is the essential introduction to the future of law for those who
want to succeed in the rapidly changing legal landscape.

作者介绍: 

Richard Susskind OBE is an author, speaker, and independent adviser to international
professional firms and national governments. He is President of the Society for
Computers and IT Adviser to the Lord Chief Justice. He holds professorships at Oxford
University, UCL, Strathclyde University, and Gresham College. His work has been
translated into more than 10 languages, and he has been invited to speak in over 40
countries.
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标签

法律

律师执业

法學

歐洲

Kindle

英國

English

评论

满篇大实话。太多的律师忙于日常工作而疏于战略，然而在任何行业预见未来的能力都
是第一位的。

-----------------------------
quite inspiring

-----------------------------
没有找到2017年第二版的条目，就标记在这里好了。起太早没事干就扫完了

-----------------------------
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以前莫名囤的书之一

-----------------------------
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书评

全书分为三个部分，泛泛地讲，前两部分可以大致概括为“法律服务的未来”，第三部
分是“年轻人如何应对”。
开头讲法律行业变革的三重驱动力：钱少事多、执业泛化（执业门槛降低和监管放松）
、信息技术。作者随即提出两条策略：效率策略（将重复性流程性工作交给成本更低的
人或...  

-----------------------------
一本写给未来法律人的书。作者预言并倡导（在西方法治国家）法律服务市场的变革；
认为全球经济减速，对法律服务市场准入门槛放宽，信息技术将瓦解律所现行的服务提
供及收费模式。
但书的价值不只在于警醒。作者对法律服务流程详细的分析可让年轻律师了解各项工作
本质，所处环...  

-----------------------------
技术的发展将会改变的不仅法律人的职业未来。
一个人的命运啊，当然要靠自我奋斗，但也要考虑到历史的进程。
这几年AI发展大火，ML/DL/CV/NLP等领域论文满天飞，相关的创业公司几乎都站在风
口上。几乎是一个人人都要懂一点人工智能的时代。时代的剧变不会漏下任何一个幸运
儿...  

-----------------------------
知道的越多才知自己知道的越少
一本非常开阔眼界书，原本想就这未来法律发展上写个论文来完成老师布置的作业，但
是我想现在的社会发展我远不够了解，这一本书告诉我的，只是一部分，大部分的东西
可能已经在现实中实现了，如果我还傻乎乎的从这方面写下去估计会很浅显，我可能还
...  

-----------------------------
萨斯金的观察及建议方案基本上仍是建立在英美法制及大型事务所，
按时收费的环境基础上， 但不可否认，此书对我们年轻的律师也好，
法学生也好，对于了解未来世界律师职业的走向有非常好的借鉴意义～
如序，面对困境，迎接挑战，创造价值 运用自己的专业和智慧应对法律市场的...  
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-----------------------------
面对改变，有时最好的准备就是以不变应万变。然此并非抗拒改变，而是须固守不变的
核心价值。律师的基本功能，仍在深化专业，提供优质法律服务。当律师将其时间与才
华投注于专业培养、经验积累以及重要的策略分析，才能成为或另类服务无法取代之“
可靠的专业顾问”.--摘自书序言  
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